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W wyborach samorządowych, które 
odbyły się 16 listopada wybraliśmy 
burmistrza i radnych. Burmistrzem została 
Teresa Substyk (KWW Soleckie Forum 

Samorządowe), która otrzymała 4015 
głosów - 76,98 proc. Na jej konkurenta 
L u c j a n a  J e l i t a  R y d l a  ( K W W 
Porozumienie dla Solca) oddano 1099 
głosów - 23,02 proc.

Do rady miejskiej weszli natomiast: 
Andrzej Bąbka - 114 głosów (KWW 

Porozumienie dla Solca) ,  Dariusz 
Chojnacki - 119 głosów (KWW Kocham 
Solec), Mateusz Czyżewski  - 110 głosów 
(KWW Kocham Solec), Mariusz Damrat 
- 203 głosy (KWW Soleckie Forum 
Samorządowe), Kamilla Jaworska - 140 
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Świętowaliśmy
odzyskanie niepodległości

Oklaskami,  wręczeniem kwiatów             
i podziękowań za współpracę w minionej 
kadencji zakończyła się ostatnia sesja            
w kadencji 2010 - 2014. Przewodniczący rady 
J a n  K o s z a r s k i  z ł o ż y ł  s e r d e c z n e 
podziękowania radnym, wszystkim tym, 
k t ó r z y  p r a c o w a l i  w  j e d n o s t k a c h 
pomocniczych i gospodarczych gminy, 
burmistrz Teresie Substyk, wszystkim 
pracownikom urzędu i jednostek podległych 
b u r m i s t r z o w i .  W s p o m n i a ł  r ó w n i e ż 
n i e ż y j ą c e g o  b u r m i s t r z a  A n t o n i e g o 
Nawrockiego i jego wkład w rozwój gminy.

- Wszystkie uchwały podjęte w minionej 
k a d e n c j i  b y ł y  w a ż n e  d l a  g m i n y                       
i mieszkańców. Wszędzie, gdzie rozstrzygane 
były kwestie istotne dla rozwoju gminy 
potrafiliśmy podejmować sensowne decyzje. 
To ważne, bo bez przyzwolenia rady nic by się 
nie działo - dodał przewodniczący.

T.  S u b s t y k  p r z e k a z a ł a  r ó w n i e ż 
podziękowania J. Koszarskiemu, który był 
radnym od 1998 r., a w ostatniej kadencji 
przewodniczył radzie. Chwila tym bardziej 

Mszą za Ojczyznę w kościele Św. 
S t an i s ł awa ,  z łożen i em wiązanek              
w miejscach pamięci narodowej, udziałem 
w rajdzie rowerowym i koncertach 
uczciliśmy odzyskanie przez Polskę 
niepodległości. W uroczystościach 
organizowanych 11 listopada wzięli jak co 
roku udział przedstawiciele samorządu 
gminy, soleckich organizacji, firm              
i instytucji, młodzież szkolna, harcerze      
i spora grupa mieszkańców. W tym roku   

w obchodach brał także udział poseł 
Tomasz Latos.

Po mszy i złożeniu wiązanek grupa 
młodzieży i dorosłych, w tym także 
cykliści z soleckiego Torpedo, udała się na 
XI Rajd Rowerowy Szlakiem Miejsc 
Pamięci Narodowej. Organizatorzy 
doliczyli się 60 uczestników. Odwiedzili 
oni miejsca pamięci narodowej składając 
hołd poległym mieszkańcom naszego 
miasta i gminy. 

W czasie przerwy w rajdzie na polanie 
przy Leśnictwie Miejskim Rudy kolarze 
odpoczęli przy ognisku. W tym czasie 
przypomniano historię odzyskania 
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Dyżury aptek
Do 23 listopada - “Solecka”

(ul. Powstańców 7a)

24 - 30 listopada - 
- “Wracam do Zdrowia”

(ul. Leśna 12)

1 - 7 grudnia - “Pod Orłem”
(ul. 23 Stycznia 12)

NOCNA i ŚWIĄTECZNA 
OPIEKA MEDYCZNA

 od poniedziałku do piątku w godz. 
18.00 do 8.00 dnia następnego oraz

 w dni świąteczne od 8.00 do 8.00 dnia 
następnego dla mieszkańców Solca 

Kujawskiego świadczy NZOZ 
“Zdrowie dla Ciebie " Bydgoszcz 

ul. Ogrody 21. Wizyty domowe można 
zgłaszać pod numerami telefonów 

52 361 13 34 lub  693449225.

Listy osób uprawnionych do zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego na czas 
nieoznaczony, lokalu mieszkalnego na czas oznaczony (socjalnego) i tymczasowego 
pomieszczenia, będą wywieszone na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miasta i Gminy od 
28 listopada br. Wszystkie osoby znajdujące się na listach mieszkaniowych, które nie 
otrzymały lokalu lub tymczasowego pomieszczenia z zasobu gminy i są nadal 
zainteresowane jego otrzymaniem, są zobowiązane do aktualizacji wniosku w okresie 
od stycznia do końca czerwca 2015 r.

Listy mieszkaniowe

g ł o s ó w  ( K W W  S o l e c k i e  F o r u m 
Samorządowe), Małgorzata Kaczan - 59 
głosów (KWW Porozumienie dla Solca), 
Beata Kołota -  254 głosy  (KWW 
Porozumienie  d la  Solca) ,  Maciej 
Kuligowski  -  149 głosów  (KWW 

Porozumienie  dla  Solca) ,  Michał 
K u l i g o w s k i  -  1 5 2  g ł o s y  ( K W W 
Porozumienie dla Solca), Michał Malok - 
134 głosy (KWW Soleckie Forum 
Samorządowe), Jerzy Nowak - 240 
g ł o s ó w  ( K W W  S o l e c k i e  F o r u m 
Samorządowe), Teresa Skorek - 118 
głosów (KWW Porozumienie dla Solca), 
Zygmunt Sołtyszewski - 144 głosy 
(KWW Soleckie Forum Samorządowe), 
Mariusz Zamorowski - 222 głosy (KWW 
Mariusza Zamorowskiego), Alicja Żaguń 
- 166 głosów (KWW Porozumienie dla 
Solca).

Na 12 934 osoby uprawnione do 
głosowania do lokali wyborczych przybyło 
5 216 wyborców, co daje frekwencję w 
naszej gminie 40,32 proc. Jest to o 4,55 
p r o c .  m n i e j  n i ż  w  w y b o r a c h 
samorządowych sprzed czterech lat. W tym 
roku po raz pierwszy wybieraliśmy 
radnych w jednomandatowych okręgach 
wyborczych, dlatego mandat uzyskali 
kandydaci, na których oddano najwięcej 
głosów. Łącznie o mandat radnego 
(solecka rada liczy 15 radnych) ubiegało 
się 49 osób.

Kiedy zamykaliśmy numer do druku 
Państwowa Komisja Wyborcza nie podała 
jeszcze wyników głosowania do rady 
powiatu i sejmiku województwa.

Dokończenie ze str. 1

Wyniki
wyborów

Na początku listopada w Muzeum 
Solca otwarto nową wystawę czasową       
z okazji 60. rocznicy powstania Zakładów 
Produkcji Elementów Budowlanych          
w Solcu Kujawskim (późniejszy Solbet      
i  P r e f a b e t )  z a ś  d l a  m ł o d s z y c h 
zwiedzających została przygotowana 
wystawa edukacyjna Stara k lasa , 
przybliżająca zwiedzającym dawne 
sprzęty szkolne. Wystawy będzie można 
oglądać do początku 2015 r. Ukazał się 
również  kole jny  numer  Rocznika 
Soleckiego, a w nim artykuły dotyczące 
historii naszego miasta, m.in. o soleckich 
pieczęciach do XVIII w., o soleckich 

m i e s z c z a n a c h  w  t e s t a m e n t a c h 
bydgoszczan z XVI-XVII w., o liście władz 
Solca  do  władz  Torunia  z  prośbą                 
o wypożyczenie kata, a także o soleckim 
Towarzystwie Powstańców i Wojaków czy 
o  mate r ia łach  do tyczących  So lca 
Kujawskiego, znajdujących się w zasobach 
bydgoskiej delegatury IPN. Zapraszamy do 
lektury. Czasopismo (a także jego 
archiwalne numery)  można nabyć             
w Muzeum Solca i w Bibliotece Publicznej.

Nowe wystawy
i rocznik

MUZEUM SOLCA

Do hali OSiR zjechali przedstawiciele 
jednostek OSP z naszego regionu,            
by odebrać sprzęt ratunkowy kupiony     
w ramach unijnego projektu „Ludziom na 
ratunek”. Wartość projektu to 1,6 mln. zł   
z  c z e g o  1 , 2 5  m l n .  z ł  t o  ś r o d k i                       
z Regionalnego Programu Operacyjnego 
województwa. Jednym z partnerów 
projektu była solecka OSP, która 
otrzymała rozpieracz kolumnowy. Koszt 
zakupu to kilkanaście tysięcy złotych. 
Jako uczestnik projektu starczyło 
zapewnić wkład własny w wysokości 2,8 
tys. zł. 
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wzruszająca, że przewodniczący zapowiedział 
zakończenie swojej pracy w radzie. Burmistrz 
podkreśliła również dobra współpracę z radą:

-  Mimo różnic ,  potraf i l i  Państwo 
podejmować ważne decyzje dla rozwoju 
gminy. Współpraca z radą była dla mnie wielką 
przyjemnością i zaszczytem.

Zanim jednak uroczyście zakończono 
kadencję, podjęto uchwały zmieniające budżet 
i wieloletnią prognozę finansową, ustalającą 
podstawę podatku rolnego, w sprawie 
a k t u a l n o ś c i  S t u d i u m  u w a r u n k o w a ń                   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
i miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego oraz zmiany statutu Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Radni 
wysłuchali także informacji o stanie realizacji 
zadań oświatowych.

Po korekcie budżetu na ten rok dochody 
mają wynieść 75,1 mln. zł, wydatki - 72,6 mln. 
zł. Dochody majątkowe zmniejszają się o 8 
mln. zł, co znalazło swoje odzwierciedlenie po 
stronie wydatków. Na wniosek kierowników 
dokonano też przesunięć w planie wydatków. 
Kolejnym dokumentem, którego nowelizację 
przegłosowała rada jest Wieloletnia Prognoza 
Finansowa, w której odzwierciedlone są 
wcześniejsze zmiany budżetowe. Z przyjętej 
prognozy wynika, że zadłużenie gminy na 
koniec 2014 r. ma wynieść 43 mln. zł co 
stanowi 57, 26 proc., a po wyłączeniu 
zobowiązań wynikających z realizacji zadań    
z udziałem środków unijnych wskaźnik 
zadłużenia będzie wynosił  50,8 proc.               
w  s t o s u n k u  d o  d o c h o d ó w.  W  W P F 
zweryfikowane zostały planowane do 
uzyskania dochody majątkowe z tytułu 
środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej oraz sprzedaży majątku ujętego   
w planie sprzedaży gminnego zasobu 
nieruchomości. Zmniejszenie dochodów 
majątkowych w 2014 r. wynika głównie           
z niższych wpływów ze sprzedaży majątku 
gminy.  Nisk ie  wykonanie  dochodów 
majątkowych ze sprzedaży majątku wiąże się 
również ze sprzedażą gruntów na raty, gdzie 
wpływy uzyskiwane będą w kolejnych latach. 
Natomiast zaplanowane dochody ze sprzedaży 
i n f r a s t r u k t u r y  t e c h n i c z n e j  P a r k u 
Przemysłowego, w tym sieci energetycznej 
oraz gazowej, z przyczyn niezależnych od 
gminy nie zostały zrealizowane, ponieważ 
dopiero w czerwcu br. otrzymaliśmy oficjalne 
potwierdzenie zamknięcia Programu PHARE 
2001, co pozwoliło na rozpoczęcie procedury 
sprzedaży.

Rady gmin są uprawnione do obniżenia 
średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawę obliczenia podatku rolnego na 
o b s z a r z e  g m i n y,  d l a t e g o  b u r m i s t r z 
zaproponował obniżenie tej kwoty z 61,37 zł do 
45 zł. Projekt ten pozytywnie zaopiniowała 
Kujawsko - Pomorska Izba Rolnicza.              
W związku z tym stawka podatku rolnego za 
2015 rok wyniesie: dla gruntów gospodarstw 
rolnych 112,50 zł za 1 ha przeliczeniowy, dla 
pozostałych gruntów 225,00 zł za 1 ha.

Krys tyna  Miku l ska ,  pe łnomocn ik 
burmis t rza ,  omówi ła  wynik i  ana l i zy 
aktualności studium i miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. Wnioski     
z przeprowadzonej analizy potwierdzają, że im 
starsze dokumenty,  tym mniejsza ich 
aktualność. Najbardziej nieaktualne plany 
miejscowe pochodzą z lat 1995  2004 i są 
najczęściej spowodowane zmianami ustawy     
o  p l a n o w a n i u  i  z a g o s p o d a r o w a n i u 
przestrzennym. Pojawiły się także nowe 
opracowania,  które mogą powodować 
k o n i e c z n o ś ć  w p r o w a d z e n i a  z m i a n                   
w obowiązujących dokumentach tj. np. 
strategia rozwoju gminy na lata 2014  2020.    
W przysz łośc i  kon ieczne  będz ie  t eż 
uwzględnienie w studium i miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego 
obszarów szczególnego zagrożenia powodzią 
na podstawie obecnie opracowywanych map 
zagrożenia i ryzyka powodziowego. Z kolei 
obecnie obowiązujące studium uwarunkowań   
i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
pod względem formalno - prawnym jest 
aktualne, lecz pod względem merytorycznym 
nie zawiera m.in. ustaleń dotyczących 
obszarów funkcjonalnych o znaczeniu 
lokalnym, wykorzystywania odnawialnych 
źródeł energii, obszarów osuwiskowych. 
Zawarte w studium wykazy nie zawierają także 
r e j e s t r u  d ó b r  k u l t u r y  w s p ó ł c z e s n e j 
występujących w gminie. W związku z tym, że 
obecnie trwa zmiana studium mająca na celu 
d o s t o s o w a n i e  t e g o  d o k u m e n t u  d o 
obowiązujących przepisów i opracowań 
specjalistycznych, w analizie przedłożonej 
radzie nie określono zakresu wymaganych 
zmian. Jeżeli chodzi o miejscowe plany 
zagospodarowania przestrzennego, konieczne 
jest kompleksowe podejście do sposobu 
wprowadzania  zmian w dokumentach                
i obejmowanie nimi większe obszary.

Rada uchwaliła ponadto roczny program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
Jak poinformowała Magdalena Rudna, 
sekretarz gminy, projekt był konsultowany na 
spotkaniu z przedstawicielami organizacji 
pozarządowych, działających w naszej gminie. 
H a n k a  S t a m m  o m ó w i ł a  n a t o m i a s t 
proponowane zmiany statutu MGOPS.           
W skrócie, polegają one na wymienieniu 
zapisów określających obowiązkowe zadania 
własne gminy, czego w dotychczasowym 
statucie brakowało. Stan realizacji zadań 
oświatowych omówiła Katarzyna Małecka, 
kierownik Referatu Edukacji. Radni wcześniej 
otrzymali obszerny dokument opisujący m.in. 
stan organizacji gminnej oświaty, bazę 
działalności oświatowej, stan techniczny 
obiektów i wyposażenia, wyniki sprawdzianów 
i  egzaminów na  zakończen ie  szko ły 
podstawowej i gimnazjum oraz sukcesy 
uczniów gminnych szkół. Z przedstawionych 
danych wynika, że w roku szkolnym 2013/2014 
do naszych szkół uczęszczało 1480 uczniów, 
1006 do podstawówek i 474 do gimnazjów. Do 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
uczęszczało 551 dzieci. W placówkach 

oświatowych pracowało 195 nauczycieli,       
a zadania administracyjne i porządkowe 
r e a l i z o w a ł o  8 0  p r a c o w n i k ó w.  N a 
maksymalną l iczbę 40.  punktów ze 
sprawdzianu na zakończenie szkoły 
podstawowej uczniowie SP 1 uzyskali średni 
wynik 21,77 pkt., uczniowie SP nr 4 - 26,06 
p k t .  ( ś r e d n i a  p o w i a t u  -  2 5 , 8  p k t . 
województwa - 25,02 pkt. i kraju - 25,82 pkt.). 
W wypadku gimnazjów sytuacja przedstawia 
się tak: średnie wyniki części humanistycznej 
egzaminu GP 1 to 61,3 język polski i 52,8 
historia i wiedza o społeczeństwie. W części 
matematyczno - przyrodniczej średnie wyniki 
to 34,4 z matematyki i 43,4 z przedmiotów 
przyrodniczych. Egzamin z języka obcego    
w 2014 r. zakończył się wynikami: 58 i 35,9 
(j.angielski podstawa i rozszerzenie), 49,8      
i 28,7 (j.niemiecki podstawa i rozszerzenie). 
Oto wyniki średnie uczniów GP2: część 
humanistyczna: 66,9 język polski i 59,6 
historia i wiedza o społeczeństwie. W części 
matematyczno - przyrodniczej średnie wyniki 
to 46,4 z matematyki i 51,6 z przedmiotów 
przyrodniczych. Egzamin z języka obcego    
w 2014 r. zakończył się wynikami: 67,6 i 40,6 
(j.angielski podstawa i rozszerzenie), 57,7      
i 60,5 (j.niemiecki podstawa i rozszerzenie) 
oraz  76  i  93  ( j .  rosy jsk i  pods tawa                     
i rozszerzenie).

Radni w ramach interpelacji zgłosili 
następujące sprawy: przedłużającego się      
w wyniku odwołań gminy terminu wypłaty 
odszkodowań za tereny przejęte pod budowę 
drogi (Mariusz Zamorowski); konieczność 
częstszych patroli policji w niektórych 
rejonach Osiedla Leśnego - ulice Akacjowa, 
Jarzębinowa, Modrzewiowa, wyrównania 
dróg gruntowych  Cicha, Sosnowa, Wiejska, 
B ł o t a ,  w y k o n a n i e m  d o d a t k o w e g o 
oświetlenia ulic osiedlowych - ul. Średnia od 
Powstańców do Parku Przemysłowego, 
problemy z zarejestrowaniem się do lekarza 
w gminnej przychodni (Beata Kołota); 
wypadek  samochodowy w związku               
z remontem ulicy koło muzeum (Beata 
Pietruszyńska); poprawa nawierzchni dróg na 
osiedlu - ul. Prosta, skrzyżowanie Barwnej     
i Słonecznej (Lucjan Jelita Rydel).

T. Substyk wyjaśniła, że sprawa wypłaty 
odszkodowań zmierza już do finału, a gmina 
odwoływała się od wyceny ponieważ były 
ujęte w niej składniki, które być nie powinny. 
Ponieważ gmina dysponuje środkami 
publicznymi, ich wydawanie musi być 
uzasadnione. Sprawa zakłócania spokoju 
przez młodzież została zgłoszona policji. 
Wprawdzie  w budżec ie  co  roku  są 
zarezerwowane pewne sumy na równanie 
dróg, jednak na wykonanie wszystkich 
napraw, w takiej częstotliwości, jak są 
zgłaszane gminy nie stać. Drogi są równane 
sukcesywnie , lecz najlepszym sposobem na 
rozwiązanie problemu jest ich utwardzenie. 
W budżecie na ten rok nie ujęto budowy 
oświetlenia ul. Średniej. Gmina wie, które 
miejsca wymagają doświetlenia i w ramach 
możliwości to robi. System rejestracji            
w przychodni nie jest doskonały, ale cały czas 
trwa jego analiza, by go móc ulepszyć. 
Wykop na ul. Toruńskiej był dobrze 
zabezpieczony i oznakowany, a sprawcą 
zdarzenia był kierowca jadący z nadmierną 
prędkością.

Protokół na www.bip.soleckujawski.pl.

Ostatnia sesja
minionej kadencji

45. SESJA RM
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II  publiczny przetarg ustny nieograniczony, 
na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z oddaniem 
w użytkowanie wieczyste ułamkowej części 
gruntu.

Opis nieruchomości :
1. Lokal mieszkalny położony w Solcu 

Kujawskim przy ul. Piastów 1/28.
2. Lokal położony w budynku o 30 lokalach 
mieszkalnych. 
3. Lokal usytuowany jest na IV piętrze budynku.
4. Lokal składa się z 3 pokojów, kuchni, łazienki  

z wc, przedpokoju. 
5. Powierzchnia użytkowa lokalu wynosi -   

2
44,66 m .
6. Lokal wyposażony jest w instalację 
elektryczną, wod. - kan., gazową i centralne 
ogrzewanie.
7. Budynek położony jest na działce nr 391/8.

28. Powierzchnia działki wynosi -328m .
*

9. Księga wieczysta nr BY1B/00070322/1 .
   *Wszelkie  prawa,  roszczenia ,  c iężary                      
i ograniczenia ciążące na lokalach wyodrębnionych  
z nieruchomości ciążą na przynależnych do nich 
udziałach we współwłasności lub współużytkowaniu 
wieczystym. 

Pozostałe zapisy  ujawnione w dziale  III  KW 
nr BY1B/00070322/1  - „ Prawa, Roszczenia, 
Ograniczenia „  nie dotyczą zbywanej nieruchomości  
i są bezprzedmiotowe.

10 .Cena  wywoławcza  loka lu  wynos i -             
111 650,00 zł

11.Wartość udziału w użytkowaniu wieczystym 
gruntu wynosi  2 238,00 zł.

12.Ułamkowa część gruntu do oddania               
w użytkowanie wieczyste wynosi 45/1154 tj. 
s tosunekpowierzchni użytkowej lokalu do 
powierzchni użytkowej całego budynku.

13.Pierwsza opłata za użytkowanie wieczyste 
ułamkowej części gruntu wynosi 25 % jego wartości, 
tj. 559,50 zł netto + należny podatek VAT tj.128,69 zł, 
co stanowi kwotę brutto  688,19 zł , kolejne opłaty 
roczne stanowią 1 % wartości gruntu tj. 22,38 zł netto 
+ należny podatek VAT.

14.Termin wnoszenia opłat rocznych za 
użytkowanie wieczyste ułamkowej części gruntu-do 
31 marca  każdego roku bez uprzedniego wezwania. 
Wysokość tej opłaty, może ulec zmianie na skutek 
zmiany wartości gruntów w okresach nie krótszych 
niż raz na trzy lata.

15.Przetarg odbędzie się 19 grudnia  2014r.    
00

o godz. 9  w siedzibie UMiG w Solcu Kujawskim 
ul. 23 Stycznia 7.

16.Warunkiem wzięcia udziału w przetargu  jest 
wpłacenie wadium w wysokości 10 % ceny 
wywoławczej tj. 11 165, 00 zł,  na konto w  Banku   
PeKaO   SA  I  Oddział   Solec Kujawski nr  60 1240 
3507 1111 0000 3057 6548,  najpóźniej do dnia 
15.12.2014 r. 

Wadium   wpłacone przez wygrywającego 
przetarg   zaliczone  zostanie  na  poczet  ceny 
nabycia a  w przypadku uchylenia się od zawarcia 
umowy, wadium przepada na rzecz Sprzedającego.

17.Z uzasadnionej przyczyny zastrzega się 
prawo odwołania ogłoszonego przetargu. 

18.Lokal przeznaczony do sprzedaży oglądać 
będzie można po  uprzednim  zgłoszeniu  tego  faktu 
w  Urzędzie  Miasta  i Gminy  w  Solcu Kujawskim 
ul. 23 Stycznia 7 pokój nr 4 tel.  (52) 387 01 19, Fax. 
(52)  387 12 53,e-mail: rnizm@soleckujawski.pl

BURMISTRZ 
MIASTA I GMINY 

SOLEC KUJAWSKI 
OGŁASZA

Ogłoszono na podstawie art. 38, 39 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tj. Dz. U 
.2014, poz. 518 z późn. zmianami) i § 13 Rozporządzenia 
Rady Ministrów  z  dnia  14 września 2004r. w sprawie  
sposobu i trybu  przeprowadzenia przetargów oraz rokowań 
na zbycie nieruchomości (j.t. Dz.U.2014.1490)

Rok 2014 to Rok Wolności. Z tej okazji 
Kancelaria Prezydenta RP ogłosiła konkurs 
„Młodzi dla Wolności” skierowany do 
gimnazjalistów. Ten ogólnopolski konkurs 
miał przybliżyć najnowszą historię,            
a szczególnie drogę do zwycięstwa obozu 
„Solidarnosci” w wyborach 4 czerwca 
1989  r.

Uczniowie Zespołu Szkół bardzo 
zaangażowali się w realizację projektu, 
założyli autorski blog „Od wolności do 
wartości  -  s łowa uczą,  przykłady 
p o c i ą g a j ą ” .  N a  b l o g u  u c z n i o w i e 
prezentowali swoje działania - spotkania   
z działaczami „Solidarności”z naszego 
r e g i o n u ,  z o r g a n i z o w a l i 

„Obrady”okrągłego stołu , konferencje      
o papieżu Janie Pawle II. W projekcie 
wzięło udział wielu uczniów i nauczycieli. 
Ich trud się opłacił. Szkoła zostala 
wyróżniona, a jej przedstawiciele - grupa 
uczniów wraz z opiekunami - zostali 
zaproszeni do pałacu prezydenckiego na 
spotkanie z parą prezydencką.

- Chciałbym wam życzyć tego, abyście 
nie zrezygnowali z kochania wolnosci        
i  n i g d y  n i e  w y r z e k l i  s i ę 
współodpowiedzialności za polską 
wolność - mówil prezydent Bronisław 
Komorowski.

Opiekunki projektu Agnieszka Dorawa 
i Ewa Trela - Zagroda oraz dyrektor 
Małgorzata Niedzwiedzka zostały też 
z a p r o s z o n e  d o  W a r s z a w y  n a 
podsumowanie obchodów Roku Wolności 
w  szko łach ,  gdz i e  uczes tn i czy ły                
w spotkaniu z żoną Prezydenta RP Anną 
Komorowską.

Sukces
gimnazjalistów

ZESPÓŁ SZKÓŁ
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Zgodnie z ustawą o udostępnianiu 
informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska 
oraz o ocenach oddziaływania na środowisko 
zainteresowani tą  problematyką mają 
możl iwość zapoznania  s ię  projektem 
„Aktualizacji programu ochrony środowiska 
dla Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2012 
- 2015 z perspektywą na lata 2016-2019” wraz z 
prognozą oddziaływania na środowisko tejże 
aktualizacji Dokumenty te są w Referacie 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa (ul. Toruńska 
8, pokój nr 4, tel. 52 387 01 62) oraz na 
www.bip.soleckujawski.pl (zakładka ochrona 
środowiska). Uwagi i wnioski można składać 
do 12 grudnia 2014 r. w formie pisemnej na 
adres urzędu (ul. 23 Stycznia 7, 86-050 Solec 
Kujawski); ustnie do protokołu w Referacie 
Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz drogą 
e l e k t r o n i c z n ą  n a  a d r e s : 
solec@soleckujawski.pl.

Dokumenty
do wglądu

Od 14 listopada do 19 grudnia br. 
A g e n c j a  R e s t r u k t u r y z a c j i                       
i Modernizacji Rolnictwa przyjmuje 
w n i o s k i  o  p r z y z n a n i e  p o m o c y                 
z działania "Przywracanie potencjału 
produkcji rolnej zniszczonego w wyniku 
wystąpienia klęsk żywiołowych oraz 
wprowadzenie odpowiednich działań 
zapobiegawczych". Więcej informacji 
na stronie: www.arimr.gov.pl.

Pomoc
dla rolników

niepodległości przez Polskę. Uczniowie 
w y k a z a l i  s i ę  w i e d z ą  a k t y w n i e 
odpowiadając na zadawane pytania. 
Możemy być dumni z naszych młodych 
mieszkańców. Organizatorzy rajdu - 
nauczyciele wychowania fizycznego GP 
Nr 2, ZS Nr 1 i ZSOiZ serdecznie dziękują 
Nadleśnictwu Solec Kujawski, soleckiej 
Policji za zabezpieczenie przejazdu, 
Firmie DROBEX, NSZZ Solidarność oraz 
p r z e w o d n i c z ą c e m u  Wo j c i e c h o w i 
Wa c h o w i a k o w i  o r a z  L u c j a n o w i 
Marcinowi Jelita Rydlowi za wsparcie 
finansowe.

W obchody listopadowego święta 
wpisał się również V Festiwal Piosenki      
i Poezji Patriotycznej, w tym roku 
poświęcony upamiętnieniu 30. rocznicy 
m ę c z e ń s k i e j  ś m i e r c i  k a p e l a n a 
Solidarności, bł. ks. Jerzego Popiełuszki. 

Festiwal, w którym wzięło udział 250 
uczestników, zakończył się Koncertem 
Młodych Patriotów w kościele św. 
Stanisława.  Piosenki  patr iotyczne 
zaśpiewało ponad 160 osób (włącznie        
z grupami), wiersze recytowała rekordowa 
l i c z b a  p r a w i e  9 0  w y k o n a w c ó w.                
W  p o s z c z e g ó l n y c h  k a t e g o r i a c h 
konkursowych pierwsze miejsca zajęli 
Antek Kaczan (przedszkola), Zofia Świst 

(kl. I-III), Paulina Świst (kl. IV-VI), 
Angelika Wesołowska (gimnazja). Grand 
Prix wyśpiewała Weronika Świst.           
W kategorii zespołów zwyciężyło GP 2,   

a nagrodę specjalną za wykonanie 
piosenki o ks. Jerzym Popiełuszce 
otrzymali Alicja Stangreciak, Anna           
i Katarzyna Kempińskie oraz Marcin 
Styczeń. Najlepszymi recytatorami jury 
wybrało: Szymona Jaskota (przedszkola), 
Julię Ejsmont (kl. I-III), Martę Grabską 
(k;. IV-VI) i Annę Walkowiak (gimnazja).

O d z y s k a n i e  n i e p o d l e g ł o ś c i 
świętowano również w szkołach.

Świętowaliśmy
odzyskanie niepodległości

Dokończenie ze str. 1
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Soleckie Centrum Kultury

Włodzimierz Nahorny czarował grą 
na fortepianie - tak można by opisać, 
zrecenzować ten niecodzienny koncert,     
a potwierdzą to z pewnością słuchacze, 
którzy licznie zjawili się 8 listopada na 
koncercie zatytułowanym Piosenki Billie 
Holiday. Wykonała je aktorka teatralna, 
filmowa oraz piosenkarka m.in. finalistka 
wrocławskiego Przeglądu Piosenki 
Aktorskiej 2003 Anna Sroka - Hryń. 
Artyści wytworzyli w auli soleckiej szkoły 
muzycznej jazzowy klimat. I tak oto 
zadano kłam opinii,  że w Solcu nie ma 
miłośników tego typu sztuki. Kilka osób 
przyjechało specjalnie na ten wieczór         

z  d a l e k a …  I  r o d z i  s i ę  n a d z i e j a ,                  
że w odnowionej siedzibie SCK rozwinie 
działalność jazzowa kawiarenka. Spotkanie 
zorganizowano w ramach projektu 
Promocja marki Województwa Kujawsko - 
Pomorsk iego  poprzez  wydarzen ie 
kulturalne.

mmm

Tomasz Rudny i jego rozśpiewane 
seniorki z grupy Inwencja tym razem 
przygotowały program z okzji Święta 
Niepodległości. Koncert miał miejsce 17 
listopada w gościnnych progach soleckiego 
muzeum i ściągnął bardzo duże grono 
słuchaczy. Miejsce pełne historycznych 
pamiątek i repertuar koncertu sprawiły, że 
był to nastrojowy  i patriotyczny wieczór. 
Zespół przypomniał polskie piosenki 
żołnierskie, a seniorkom towarzyszyli 
wokalnie Magdalena Sławnikowska, Ewa 

Mazur  i Tomasz Rudny. Z żołnierskiego 
śpiewnika wypadły dobrze i z sercem 
zaśpiewane stare, niezapomniane pieśni, 
przypominając o cenie, jaką przyszło 
zapłacić Polakom za NIEPODLEGŁOŚĆ. 
Pub l i czność  nag rodz i ł a  a r t y s tów  
amatorów skandowanym Dziękujemy! Na 
bis wszyscy zaśpiewali marszową pieśń 
Serce w plecaku.

mmm
Seniorzy uczestniczący w projekcie 

AKTYWNI NA EMERYTURZE  NIE 
REZYGNUJĄ Z ŻYCIA! nie spędzają 
czasu na cyklicznych spotkaniach w SCK 
tylko i wyłącznie na rozrywce. Dbają także 
o swoją wiedzę z różnych dziedzin,             
o zdrowie i o bezpieczeństwo. Niedawno 
ponownie  spo tka l i  s i ę  z  po l i c j ą ,                  
a  d o k ł a d n i e j  z e  s z k o l e n i o w c a m i                 
z  K o m e n d y  M i e j s k i e j  P o l i c j i                     
w Bydgoszczy. Były pokazy samoobrony    
i pierwszej pomocy, a także rady, jak się 
zachować  w t rudnych  sy tuac jach 
zagrożenia.  W najbliższym czasie 
koordynator projektu, instruktorka SCK 
Alicja Zielas zaprasza na nieco spóźnione 
obchody Światowego Dnia Seniora. 25 
listopada będzie koncert w klimacie 
kabaretowo  operetkowym. Będzie wesoło 
i słodko. Nie będzie mowy o problemach 
seniorskiej codzienności.

mmm
Konkurs literacki na temat powiatu 

bydgoskiego. Jeszcze tylko kilka dni 
pozostało, by nadesłać swoją pracę na ten 
konkurs. Organizatorzy - Soleckie 
Cen t rum Kul tu ry  o raz  S ta ros two 
Powiatowe w Bydgoszczy liczą na teksty, 
w których znajdą swoje odbicie codzienne 
troski i radości mieszkańców naszego 
regionu. Ponadto osobną kategorię 
s tanowić  będą  u twory  promujące 
konkretne miejscowości i miejsca na 
terenie powiatu bydgoskiego, które warte 
są „odkrycia” z uwagi na ciekawą historię, 
czy walory turystyczne, przyrodnicze. 
R e g u l a m i n  k o n k u r s u  n a  s t r o n i e 
internetowej SCK  www.sck-solec.com. 
Dodatkowe informacje można także 
uzyskać w sekretariacie SCK przy ul. 
Kościuszki 12; tel. 52 387 9810. 

mmm
Uwaga Szlabanowcy! Reżyser Piotr 

Szymański zaprasza wszystkich aktorów 
grupy teatralnej SZLABAN na specjalną 
próbę 27 l is topada o godz.  18.00                
w siedzibie tymczasowej SCK przy ul.  
Kościuszki 12. Tematem spotkania będzie 
zebranie sił i ustalenie najbliższego 
repertuaru  już pod kątem dużej sceny       
w odremontowanej siedzibie SCK. Mile 
widziane nowe twarze, nowe postaci, nowe 
pomysły w dorosłym wieku, wszak 
Szlaban to teatr po pracy.

W mglisty poranek 11 listopada Soleckie 
Centrum Kultury zaprosiło mieszkańców 
S o l c a  n a  f i n a ł  p r o j e k t u  A K C J A 
AKTYWACJA!

Przez ostatni miesiąc dzięki dotacji 
Narodowego Centrum Kultury swoje 
inicjatywy w SCK realizowali mieszkańcy 
Solca. W ramach sześciu różnych działań, 
z a p r o s i l i ś m y  s o l e c c z a n  d o  u d z i a ł u                 
w warsztatach kuglarskich, plastycznych, 
fotograficznych, perkusyjnych spotkaniach    
z folklorem czy wreszcie do udziału               
w realizacji filmu dotyczącego przemocy 
wśród młodzieży. 

Inicjatorami tych spotkań byli młodzi 
mieszkańcy, którzy swoją pasją zarażali 
innych, głównie młodych, a w Święto 
Niepodległości w Muzeum Solca można było 
podziwiać rezultaty ich miesięcznej pracy. 

O d b y ł  s i ę  w i ę c  w e r n i s a ż  p r a c 
plastycznych, występy kuglarzy, popis 

p e r k u s i s t ó w   i  w y s t a w a  k o l a ż y , 
prezentujących wizualizacje pomysłów na 
u p i ę k s z e n i e  p r z e s t r z e n i  m i a s t a . 
O p o w i a d a l i ś m y  o  w a r s z t a t a c h 
folklorystycznych (prezentując folkową gitarę 
basową odrestaurowaną w ich trakcie) oraz 
prezentowaliśmy film o przemocy nagrany 
przez młodzież. Gościnnie zagrała Kapela 
Spod Kowala, która prezentowała lokalny 
folklor i zapraszała wszystkich gości do tańca.

Wieczorem młodzi kuglarze dali też popis 
swoich umiejętności na rynku  tym razem 
zaprezentowali fireshow w wykonaniu 
uczniów i instruktorów.

Nie był to jednak koniec samego projektu 
16 listopada bowiem odbyły się warsztaty 
dotyczące radzenia sobie z agresją w życiu 
c o d z i e n n y m  i  s p o t k a n i e  z  a u t o r e m 
nagradzanego filmu „Jestem Zły” Grzegorzem 
Packiem  połączone z prezentacją filmu           
i dyskusją na jego temat. Grali też jeszcze 
miłośnicy bębnów pracując na warsztatach 
pod okiem muzyków z „Wytwórni Rytmu”.

Akcja Aktywacja pozostawiła trwały ślad        
w działalności SCK  perkusiści dalej ćwiczą    
i każdy chętny może się przyłączyć, kuglarze 
na stałe spotykać się będą w niedzielę              
o godzinie 13.00, a na wiosnę planujemy 
wprowadzić w życie choć kilka, z ogromnej 
listy projektów na „upiększenie” miasta. 

Wojciech Michalski

W skrócie

Z dotacji
Narodowego Centrum Kultury
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Ośrodek Sporti i Rekreacji

Soleccy tenisiści stołowi występujący    
w III lidze podejmowali zespół Pogoni 
Mogilno, która w tabeli plasowała się             
w środku stawki. Z uwagi na to, iż UKS Top 
jest liderem rozgrywek, stawiało to nasz 
zespół w roli faworyta. Jednak Pogoń to 
bardzo groźna drużyna, wzmocniona przed 
sezonem Danielem Milde, który do meczu    
w Solcu nie poniósł żadnej porażki w lidze. 

I właśnie pewna wygrana tego zawodnika 
nad naszym juniorem otworzyła wynik 
spotkania. Na szczęście na stole obok juniora 
g o ś c i  p o k o n a ł  D a n i e l 
Szczepański, a w kolejnych 
spotkaniach na wysokości 
zadania stanęli Daniel Lisowski 
i  M i k o ł a j  K r z y ż a ń s k i 
pokonując w czterosetowych 
pojedynkach bardzo groźnych 
rywali. Gry deblowe to podział 
punktów,  a le  os ta tecznie 
wygraliśmy 8:3,   a punkty dla 
naszego zespołu zdobyli : 
Mikołaj Krzyżański, Daniel 
Lisowski  i Rafał Glica - po 2, 

Dan ie l  Szczepańsk i  -  1  o raz  debe l 
Szczepański - Krzyżański.

Dzień później w Grudziądzu rozegrano 
drugi w tym sezonie Wojewódzki Turniej 
Klasyfikacyjny Kadetów. Zagrała w nim 
dwójka reprezentantów UKS "Top" - Rafał 
Glica oraz Mikołaj Bleja (obaj rocznik 2001). 
Rafał uplasował się na wyśmienitym 5. 
miejscu w gronie niespełna 50 zawodników. 
Mikołaj z kolei nie zdołał wygrać żadnego 
meczu  i w klasyfikacji plasuje się na 36. 
Miejscu.

Dobry występ ligowy
TENIS STOŁOWY

W 32. edycji maratonu w Atenach 
nasze  mias to  po  raz  ko le jny  na 
zagranicznym maratonie reprezentował 
Michał Wawrzyniak. Trasa historycznego 
biegu liczącego 42 km 195 m (z Maratonu 
do Aten) była niezwykle trudna - liczne 
podbiegi do 30. km, bieg w pełnym słońcu 
(27 stopni ciepła). Mimo wymagających 
w a r u n k ó w,  b i e g n ą c  „ z  d u c h e m 
Filipidesa” pan Michał ukończył maraton 
z czasem 3h:50min:28sek, co uplasowało 
go na 1844 miejscu, spośród 10498 osób 
kończących bieg. Warto dodać, że meta 
maratonu zlokalizowana jest w Atenach 
na Stadionie Panateńskim, miejscu gdzie 
w 1896 roku odbyły się pierwsze 
nowożytne Igrzyska Olimpijskie.

Solecczanin
w Atenach

Z  o k a z j i  N a r o d o w e g o  Ś w i ę t a 
Niepodległości  w hali  sportowo - 
widowiskowej soleckiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji rozegrany został VI Otwarty 
Tu r n i e j  P i ł k i  N o ż n e j  H a l o w e j .               
W rozgrywkach wzięło udział sześć 
drużyn, które zagrały systemem „każdy     
z każdym” mecze piętnastominutowe.     
Po kilkugodzinnych bojach najlepsi 
okazali się Oldboje, zdobywając 12 
punktów. Drugą lokatę zdobył zespół ZNS 
Biały (10 pkt.), a najniższy stopień podium 
przypadł zespołowi Ener-G. Najlepszym 
strzelcem turnieju został Paweł Elszyn 
(ZNS Biały), który zdobył 8 goli. Za 
najlepszego bramkarza uznano Krzysztofa 

Rzetelskiego (ZNS Biały). Wyróżnieni 
zawodnicy otrzymali statuetki, wszystkie 
zespołu dyplomy, zaś pierwsza trójka 
puchary ufundowane przez solecki Urząd 
Miasta i Gminy. Zwycięzców dekorowali 
przedstawiciele organizatorów turnieju: 
Zbigniew Wawrzyniak, dyrektor OSiR 
oraz Marek Roliński, sekretarz klubu 
MUKS „ROSZAK”.

Turniej wygrali
Oldboje

W rozegranych 12 i 13 listopada            
w soleckiej hali mistrzostwach powiatu      
w piłce ręcznej gimnazjów rozegrano 
turnieje chłopców i dziewcząt. W obu 
kategoriach zabrakło reprezentantów Solca 

Kujawskiego. W rywalizacji dziewcząt 
wystąpi ło pięć drużyn.  Ostateczna 
kolejność była następująca: Zespół Szkół 
Dąbrowa Chełmińska  -  I  mie jsce , 
G i m n a z j u m  B r z o z a  -  I I  m i e j s c e                     
i Gimnazjum nr 2 Osielsko - III miejsce.     
W grupie chłopców walczyło sześć 
zespołów. Najlepsi byli gimnazjaliści          
z Gimnazjum nr 2 Osielsko, drugie miejsce 
zajęła ekipa z Zespołu Szkół w Łochowie     
i trzecie gimnazjaliści z Brzozy.

Solec
nie zagrał



Wszystkim, którzy w tak bolesnych chwilach dzielili z nami smutek i żal, okazali 
wiele serca i życzliwości oraz uczestniczyli we Mszy Św. i ceremonii pogrzebowej

Śp. Władysława Kuźniewskiego

zakładowi pogrzebowemu, ks. Grzegorzowi Grobelnemu, Markowi Małeckiemu, 
Przemysławowi Jakubczykowi, Rodzinie, Znajomym, Sąsiadom za modlitwę okazane 

współczucie wieńce i kwiaty serdeczne podziękowania
składają

ŻONA i CÓRKA z RODZINĄ

Wszystkim, którzy dzielili z nami smutek, żal, okazali wiele życzliwości oraz 
odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku naszego kochanego 

Męża, Tatę, Teścia i Brata

Śp. Jerzego Mandziejewskiego

Delegacjom, Rodzinie, Znajomym, Przyjaciołom i Sąsiadom za modlitwę
i złożone wieńce i kwiaty serdeczne podziękowania

składają

ŻONA, SYNOWIE, SYNOWA i RODZINA

Szlachetna Paczka to projekt, który     
w ubiegłym roku zjednoczył tysiące ludzi. 
Od prawie dwóch miesięcy wolontariusze 
w naszym mieście odwiedzają rodziny, 
które potrzebują pomocy i dla których 
Szlachetna Paczka może stać się szansą na 

lepszą przyszłość. Baza rodzin zostanie 
otwarta już 22 listopada, a poprzedzi to 
wydarzenie przemarsz wolontariuszy 
ulicami miast wojewódzkich. Od tego dnia 
darczyńcy, którymi mogą być osoby 
prywatne, grupy przyjaciół, firmy, 
i n s t y t u c j e  c z y  z a k ł a d y  p r a c y  z a 
p o ś r e d n i c t w e m  s t r o n y 
www.szlachetnapaczka.pl będą mogli 
wybierać rodziny, dla których przygotują 
świąteczną paczkę. Wolontariusz jest 
łącznikiem pomiędzy rodziną a darczyńcą   
i dba o to, aby paczka w dniu finału została 
przekazana wybranej rodzinie, a relację      
z jej wręczenia przekazuje darczyńcy. 
Zachęcamy mieszkańców naszego miasta 
do włączenia się w projekt Szlachetnej 
Paczki. Uśmiech, który pojawia się co roku 
na twarzach obdarowywanych rodzin, jest 
największą nagrodą! 

Magdalena Zając

Przygotuj
świąteczną paczkę

Ponad 12 tysięcy złotych zebrało 
działające przy Miejsko - Gminnym 
O ś r o d k u  P o m o c y  S p o ł e c z n e j 
Stowarzyszenie Wspierania Rodzin. Część 
pieniędzy pochodzi ze sprzedaży cegiełek, 
część - 8670 zł to wpływ z aukcji, którą 
p r z e p r o w a d z o n o  p o d c z a s  b a l u 
charytatywnego zorganizowanego przez 
stowarzyszenie pod koniec października   
w restauracji Jaskiniowej. Pieniądze 
z o s t a ł y  p r z e z n a c z o n e  n a  r e m o n t                  
i wyposażenie pokoju Roberta - chłopca     
z zespołem Downa.

Aukcje, bo w czasie trwającego do nocy 
balu przeprowadzono ich cztery, sprawnie 
p o p r o w a d z i ł  A n d r z e j  K a r ł o w s k i , 
j e d n o c z e ś n i e  D J  i m p r e z y.  J e g o 
zaangażowanie i profesjonalizm wpłynęły 
na hojność darczyńców. Przedmioty 

przekazane na aukcję pochodziły z wielu 
różnych źródeł: z Kancelarii Prezydenta, 
Kancelarii prezesa Rady Ministrów, 
Związku Narciarstwa Polskiego, od 
lokalnych przedsiębiorców, artystów, 
pisarzy i od osób prywatnych. Łącznie 
zlicytowano 53 przedmioty m.in. znaczki 
pocztowe wyemitowane z okazji Euro 
2012, numizmaty, płyty, koszulki i zdjęcia 
z autografami Adama Małysza i Justyny 
Kowalczyk, biżuteria oraz artykuły 
gospodarstwa domowego.

Uczestnicy balu mogli podziwiać 
występy młodzieżowych par tanecznych ze 
szkoły tańca „Bailamos”, Małgosi Ciastoń, 
wychowanki naszej szkoły muzycznej, 
która zagrała na akordeonie. Z kolei gusta 
smakowe zaspokoi ł  p ię t rowy tor t 
p r z y g o t o w a n y  p r z e z  A g n i e s z k ę 
Szachniewicz.

- Dziękujemy wszystkim, którzy 
przyczynili się do organizacji balu,           
w szczególny sposób darczyńcom, którzy 
kupi l i  ceg ie łk i  o raz  uczes tn ikom 
pierwszego balu  charyta tywnego, 
zorganizowanego przez Stowarzyszenie 
Wspierania Rodzin - podkreśliła Hanka 
Stamm, prezes stowarzyszenia.

Organizatorzy mają nadzieję, że tak 
dobra  współpraca  z  ins ty tucjami , 
o r g a n i z a c j a m i  i  l o k a l n y m i 
przedsiębiorcami będzie przebiegała 
równie zgodnie i prężnie przy realizacji 
kolejnych działań na rzecz rodziny              
i soleckiej społeczności.

Ten pierwszy bal...

Stosownie do art. 35 ust. 1 oraz art. 37 
ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.        
o gospodarce nieruchomościami (j.t. Dz. 
U. z 2014., poz. 518 ze zm.) burmistrz 
podaje do publicznej wiadomości, że od 6 
listopada w siedzibie Urzędu Miasta           
i Gminy w Solcu Kujawskim przy ul. 23 
Stycznia 7 na tablicy ogłoszeń został 
wywieszony wykaz pomieszczenia, 
położonego w Solcu Kujawskim przy ul. 
Powstańców 7a, do oddania w najem       
z przeznaczeniem na prowadzenie 
apteki ogólnodostępnej.

Wykaz

Przychodnia Weterynaryjna „Sowa” 
utworzyła bezpłatne, umowne OKIENKO 
ŻYCIA dla królików i gryzoni. Można      
w nim bez dodatkowych opłat pozostawić 
niechciane zwierzęta. Króliki i gryzonie 
pozostawione w okienku nie trafiają do 
schroniska dla zwierząt, ani nie są 
przedmiotem handlu, czy pożywieniem dla 
zwierząt mięsożernych. Znajdowane są im 
n o w e  d o m y  p o s z u k i w a n e  p r z e z 
przychodnię na „własną rękę” oraz we 
wspó łp racy  ze  s towarzyszen iami                
i fundacjami pomagającymi znajdować 
nowe domy królikom i gryzoniom. 
L e c z n i c a  p r z y j ę ł a  j u ż  d z i e s i ę ć 
niechcianych zwierzątek ratując im życie. 
W i ę c e j  i n f o r m a c j i  n a  s t r o n i e : 
http://weterynarzsolec.pl/okienko-zycia/.

Okienko życia
dla gryzoni
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